
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

20.12.2019                                          м. Черкаси                                          № 30 
  

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 5  

 

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії – Кравцова Н. О.  

секретар комісії – Костюченко В. О. 

члени комісії: Бойко В. В., Лашкул В. Г., Нестеренко І. І.  
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Братаніч В. А., Зуєнко В. Л, Коваленко О. А. 

 

На засідання комісії запрошені: 

 
Далібожак 

Іван Степанович  

- директор комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної 

ради» 

Липкань 

Андрій Борисович 

- в.о. директора Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства 

Черкаської ОДА 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури, 

розвитку та утримання мережі 

автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення Черкаської 

ОДА 

В засіданні комісії взяв участь заступник голови обласної ради Сегеда 

Андрій Віталійович. 



Порядок денний: 

 

1. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

на 2019-2021 роки,  затвердженої рішенням  обласної  ради від 18.12.2018 

№ 28-4/VІІ 
 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

1. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що підготовлений 

доповнений проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

фінансової підтримки підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-2021 роки,  затвердженої рішенням  

обласної  ради від 18.12.2018 № 28-4/VІІ» стосується внесення змін щодо 

обсягів фінансування комунального підприємства «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що з метою вжиття заходів по запобіганню 

банкрутства суб'єкта господарювання підготовленим проєктом рішення 

обласної ради пропонується виділити комунальному підприємству кошти з 

обласного бюджету в сумі 16 млн грн у 2020 році та 7,125 млн грн у 2021 році 

для виплати заробітної плати та погашення наявної кредиторської 

заборгованості зі сплати податків, зборів та обов'язкових платежів. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н. О. поцікавилась, чому комунальне підприємство не 

спроможне самостійно заробляти на заробітну плату своїм працівникам. 

Порадила звернутись до суду задля скасування нарахованої пені за борги 

попередніх років, заручитись підтримкою керівництва обласної ради при 

обговоренні питання фінансування аеропорту з профільним міністерством.  

Наталія Олегівна поцікавилась причиною прокладання злітно-

посадкової смуги без укладання світло-сигнальної полоси, а також утворенням 

тріщин у новому покритті. 

Липкань А. Б. повідомив, що проведеною експертизою не встановлена 

причина утворення тріщини у злітно-посадковій смузі, тому на експертизу 

направлений проект будівництва. 

Бойко В. В., Лашкул В. Г. поцікавились інформацією про переможця 

тендеру з виконання робіт. Липкань А. Б. повідомив, що вся інформація з 

цього приводу доступна на сайті «Prozorro». 

Кравцова Н. О. наголосила на необхідності скликання засідання 

постійної комісії з питань комунальної власності, підприємництва та 



регуляторної політики після проведення всіх експертиз і підготовки висновків, 

на якому буде заслухано інформацію про стан справ на комунальному 

підприємстві «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» та розглянутий 

перспективний план розвитку підприємства на 2020-2021 роки. До розгляду 

питання залучити проектанта, переможця тендеру та виконавця робіт. 

 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1,   «Не голосували» – 0. 

 

За результатами розгляду та обговорення інформації начальника 

управління майном виконавчого апарату обласної ради Петрова В. О. 

доповнений проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

фінансової підтримки підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-2021 роки,  затвердженої рішенням  

обласної  ради від 18.12.2018 № 28-4/VІІ» не набрав необхідної кількості 

голосів на підтримку і тому не може бути рекомендованим постійною 

комісією обласної ради з питань комунальної власності, підприємництва та 

регуляторної політики до розгляду на пленарному засіданні сесії обласної 

ради. 

 

Висновок № 30/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           Н. КРАВЦОВА 

 

 

Секретар постійної комісії                                                       В. КОСТЮЧЕНКО 


